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Referat	FAU-møte	Sandved	skole		

Dato:	06.02.2017	

Tid:	18:00	–	19:30	

Til	stede:		

1a	 	 2a	 	 3a	 	X	 4a	 X	 5a	 X	 6a	 x	 7a	 Vara	 SFO	1	 X	

1b	 X	 2b	 X	 3b	 X	 4b	 X	 5b	 Vara	 6b	 x	 7b	 X	 SFO	2	 	

1c	 X	 2c	 X	 3c	 	 4c	 	 5c	 Vara		 6c	 	x	 7c	 		 	 	

1d	 	x	 2d	 	x	 3d	 	x	 4d	 	 	 	 	 	 	 	 	 	

	

Fra	skolen:	Kjartan	Brunvær	

Fra	SFO:	Annichen	Dyrli	

Forfall:	1a,	2a,	3c,	4c,	4d,	7c,	SFO2	

Referent:	Leif	Johannes	Omland	

Sak	 	 	

1. 	 Velkommen	

	

	

2. 	 Info	fra	skolen	

	

Foreldreundersøkelsen:	77%	svarprosent,	nest	best	i	byen,	kun	
slått	av	Ganddal.	Ganske	snart	(denne	uka)	inviterer	skolen	FAU-
leder	+	en	representant	til	å	gå	gjennom	resultatene.	

Elevundersøkelsen:	i	gang.	Resultater	på	
nasjonalt/fylkeskommunalt	nivå	nå,	på	skolenivå	i	mars.	

Første	trinn	neste	år:	97	elever	til	nå.	Delt	i	fire	klasser.	Brev	sendt	
i	slutten	av	januar	om	skoleopptak.	

Innspill	fra	en	mor:	innsamlingsaksjon	til	kreftforeningen.	Lurer	på	
om	skolen	og	FAU	er	interessert	i	å	delta	i	en	innsamlingsaksjon.	
Team	Rynkeby.	Skolen:	kanskje	nok	med	Lolly.	Diskusjon	under	
”eventuelt”	

Trafikk:	Politiet	var	på	besøk	i	forrige	uke.	Mange	sykler	forbi	
skolen,	mange	sykler	kontrollert,	halvparten	med	mangler.	Politiet	
vil	også	kjøre	forbi	enkelte	morgener	når	de	har	kapasitet.	Lys	og	
skilting	er	meldt	inn	i	kommunens	system.	

Skolebidragsindikatorrapporten:		Sandved	befinner	seg	på	snittet.	
Rapporten	ligger	åpent	tilgjengelig	på	nett.	Ssb.no.	

Nasjonale	prøver:	(etter	4.	trinn)	
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I	år	er	det	flere	elever	på	mestringsnivå	1	og	2	enn	tidligere	(nivå	3	
høyest).	Mange	elever	ligger	på	grensen	til	neste	nivå.	Det	er	liten	
spredning	i	resultatene,	få	eller	ingen	ligger	langt	foran	eller	langt	
bak.	Resultater	i	regning	stabile.	Engelsk	og	lesing	spriker	en	del	fra	
år	til	år.	Gode	”avgiverresultater”	(8.	trinn)	i	år.	Andel	som	er	fritatt	
for	deltakelse	i	nasjonale	prøver	er	veldig	lav.	

Skolen	jobber	sammen	med	5.	trinn	systematisk	for	å	sette	inn	
riktige	grep.	Viktig	for	skolen	å	ta	med	lærere	fra	småskolen	i	
arbeidet,	for	om	mulig	å	endre	praksis	i	framtida.	Fokus	på	å	løfte	
elevene	der	de	trenger.	Fortsetter	det	gode	arbeidet	på	
mellomtrinnet	som	gir	gode	avgiverresultater.	

Skolen	deler	også	erfaringer	med	andre	skoler.	

Skolerute:	3	planleggingsdager	i	august,	én	i	november,	én	i	
januar.	En	planleggingsdag	mindre	på	Sandved	enn	de	andre	
skolene	i	kommunen.	Skolens	skolerute	kommer	snart	på	
nettsiden,	kommunens	skolerute	er	klar.	

3. 	 Info	fra	SFO	 Status	på	SFO:	kjekt	at	mange	foreldre	kommer	innom	daglig	og	
henter	unger.	

Tenketreningskurs:	Nytt	aktivitetstilbud	startes	opp	torsdag.	8	
ganger	1t15min.	

Kampsport:	oppstart	av	kurs	for	viderekommende.	Instruktør	fra	
kampsporthuset.	

Info	på	hjemmesiden.	2-3	dager	i	uka	med	varmmat.	Bilder	fra	
natur-SFO.	Turer	til	Øxnevad,	Stokkelandsvannet,	osv.	Ganske	
mange	førsteklassinger	melder	seg	på.	

Foreldre	flinke	til	å	sende	med	klær	etter	vær.	

Infoskjerm	er	kjøpt.	Skal	henges	opp	på	SFO	med	info	til	foreldre.	

Sommer	SFO:	uke	27-30	stengt.	

Just	Dance:	populært	blant	elevene.	

4. 	 FAU-aktiviteter	

	

Natteravn:	de	aktuelle	klassene	må	sende	inn	liste	med	navn	og	
telefonnummer.	

5. 	 Eventuelt	 Team	Rynkeby:	veldedighetssykkeltur	for	kreftsaken.	Vil	skolen	
være	med	på	skoleløp	7.	April?	Barn	samler	sponsorer	etter	hvor	
langt	de	sykler	eller	springer.	Skolen	er	allerede	med	på	Lolly,	
innsamlingsaksjon	(FAU),	adventskalender.	Innspill:	gratisprinsipp,	
frivillig	men	lav	pris.	Mye	å	organisere.	En	god	sak,	men	hva	med	
neste	sak?		FAU	ikke	interessert	i	å	kjempe	gjennom.	

Trafikk:	FAU	sender	innspill	til	skolen	angående	potensielt	fareskilt.	
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Epost	fra	Sandnes	eiendomsselskap	KF:	De	har	ikke	glemt	oss,	men	
jobber	med	å	finne	ut	om	vi	får	lov	til	å	male.	Cc	til	skolen.	Skolen	
og	barnehagen	må	finne	ut	hvor,	men	først	når	vi	har	fått	lov	til	å	
male.	Stangeland	skoles	FAU	ventet	ikke	på	kommunen	og	bare	
malte.	Kommunen	sjekker	ikke	likevel.	Førte	til	avisoppslag.	

Kurs/foredrag	fra	f.eks.	Sandnes	kommune	i	forbindelse	med	
foreldremøte:	Innspill	på	epost	mottas	med	takk.	

Kjartan	til	neste	gang:	Dugnad	i	mai.	Skolen	tar	kontakt	med	
ansvarlige	fra	første	trinn.	

Leselogg,	app.	Arrangere	”konkurranse”	for	alle	trinn?	

Møtehyppighet:	

Få	saker	sist	gang,	ikke	alltid	mange	saker.	Er	det	ønskelig	med	
færre	FAU-møter?		

Utdrag	fra	diskusjonen:	

Behov	for	månedlige	møtepunkt.	

Hva	er	FAUs	hensikt:	å	få	informasjon?	Diskutere?	Ta	avgjørelser?		

Kanskje	det	kan	være	en	idé	med	færre	FAU-representanter	per	
trinn?	Ulemper	med	færre:	kanskje	representanter	med	”sterke”	
meninger	ikke	nødvendigvis	gjenspeiler	representative	meninger.		

F.eks.	to	faste-	+	to	vararepresentanter	pr	trinn,	i	stedet	for	en	per	
klasse	som	nå.	

Til	neste	gang:	tenke	over	behov	for	antall	medlemmer.	Sjekke	
lovlighet/vedtekter.		

Ymse	tema:	

Diskusjon	angående	leksehjelp.	Krav:	ro	til	å	arbeide,	ikke	krav	til	
pedagogisk	personale?	

Nasjonale	prøver:	FAU	vil	be	skolen	om	tilbakemeldinger:	Hvordan	
forstår	skolen	resultatene?	Er	det	noen	årsakssammenhenger?	
Hvilke	tiltak	vil	man	sette	i	verk	for	å	komme	dit	man	ønsker	å	
være?	

Spørsmål	vedrørende	å	fange	opp	de	som	trenger	ekstra	hjelp:	

En	opplevd	forskjell	fra	trinn	til	trinn.	Er	det	læreravhengig	om	alle	
som	trenger	hjelp	blir	fanget	opp?	Er	det	foreldres	ansvar	å	melde	
fra	om	elever	trenger	ekstra	oppfølging	eller	trenger	utfordringer	
på	et	høyere	nivå?	

FAU	ønsker	tilbakemelding	fra	skolen	om	faglig	innhold.	

Neste	FAU-møte	mandag	6.	mars	kl.	18.00-19.30.	


